
 

 שראל()משרד הביטחון ונתיבי י Bimתכנון באמצעות  -ממשיכים לפעול למענכם 

 2020   מאי

 חברים יקרים, 

 

אנו מבקשים להודיעכם בדבר תהליך חשוב ומתמשך אותו קיים הארגון בנושא, מול מזמיני עבודה שונים  

 ובכללם לעניין עדכון זה, חב' נתיבי ישראל. 

(, התוספות עבור  לחץ/י כאן כפי שניתן להיווכח מעמדת החברה )לעיון באמצעות האתר הארגוני המתואם 

BIM  כעולה ממכתב התשובה של החברה, הינן תוצאה של תהליך ארוך  כפי שהוטמעו בתעריף משהב"ט

 שקיים הארגון מול המשרד והוא עדיין מתקיים בימים אלו. 

ע"י מנהל פרויקט יעודי ולאו דווקא ע"י המתכנן    BIMכמו כן מהמכתב עולה כי פניית הארגון בעניין ניהול ה

 הראשי נענתה בחיוב ע"י נת"י. 

 

 לת התעריף ונגזרותיו לעניין התמורה ויעדכן אתכם במידת הצורך והאפשר. הארגון ממשיך במאמציו להח 

 

 בברכה, 

 מזכירות הארגון 

   

 

https://mylight.co.il/memberdocs/#/personal/5/127

